
Zápis  z jednání  komise pro regeneraci panelového sídliště Šipší 
 

 

Datum a čas: 24.1.2005 

 

Místo  konání: zasedací  místnost MÚ, MÚ Vlašský dvůr 

 

Přítomni : viz  prezenční listina 

 

Hosté: p.Hacar,Ing.Brabec,Ing.Hájková,pí Kocourková,p.Starý,DiS;Ing.Kapička 

 

 

Program jednání: 

 

- zahájení, prezence 

- generel dopravy 

- pozemková  mapa 

- městská  zeleň 

- lavičky 

- návrh  na člena  komise 

- kontejnerova stání 

- kontrola  zápisu 

- různé 

 

Zahájení, prezence 

 Ing.Jirásek přivítal členy  komise  a hosty  komise.Obeznámil  je 

s programem..Byla  provedena  prezence. Pana místostarostu Dvořáka pozvat 

opakovaně na jednání 

 

Dopravní  generel sídliště Šipší 

 Pan Ing.Kapička  opakovaně v zkrácené  formě  pohovořil  o  generelu 

dopravy. 

 Na základě minulého  jednání komise ze dne 22.11.2004 na ZŠ Jana Palacha 

byl  pozván  na jednání  představitel domu čp.70 pan Hacar a představitel 

domu čp.71 pan Ing.Brabec z důvodu  informovanosti týkající se generelu  

dopravy ( návrhu) v souvislosti  se stížností  obyvatelů  a následnou  peticí. 

 K tomuto  problému  byly  zástupcem pořizovatele p.Kapičkou předloženy  

provedené změny čistopisu generelu dopravy Šipší v duchu  závěrů 

vycházejících  z minulého  jednání  na ZŠ Jana Palacha. 

 Generel dopravy je  plánovací  podklad pro  následné  územně plánovací 

dokumentace ( tj. ÚP, regulač.plán …) dle §3 odst.2 písmena b zákona 

č.50/1976 Sb. v platném  znění 

 Bylo začleněné variantní  napojení sídliště  přes  ulici  Sběrnou ( v případě  

nebude-li následnými územními a stavebními řízeními možno realizovat 

přístup do sídliště přes  nově navrhovanou kruhovou  křižovatku Na Spici a 

prodloužením  ulice Lučanská) 

 Pro  omezení  obousměrné dopravy v ulici  Ortenova byl  úsek  od  křižovatky  

Ortenova -17.listopadu po ulici Lučanskou navržen  jako  úsek jednosměrný 

s návrhem podélných  parkovacích stání  na pravé straně  ulice 



 Kruhový  objezd u Kauflandu  byl  doplněn  na základě  připomínek občanů a 

komise  dopravy 

 Dílo  je  v etapizacích , v první etapě by  bylo území  v horní části 

sídliště,začalo by se  kruhovým  objezdem, celková suma je  odhadnuta cca 8-

10 mil Kč,  

 

Komise doporučuje RM zadat zpracování PD pro I.etapu rekonstrukce sídliště  Šipší 

 

Pozemková  mapa 

 Pani Kocourková  z majetkového  oddělení  nám  představila  pozemkovou  

mapu území  , o které  měla  zájem  jak  komise  tak  představitelé  domu čp.70 

a 71 

 Bohužel  dle  slov  pani Kocourkové  , která pečlivě  odpovídala  na dotazy , 

věčšina  pozemků patří  panu Karlu  Schwanzerbergovi 

 Proto  bude  i problém  s výsadbou  zeleně  , kterou  měli  na  mysli  zástupci  

domu čp.70 a 71 , protože  území , na kterém požadovali  , aby  se se  zelení  

udělala jakási hluková  stěna  , nebude  pravděpodobně  možné, z důvodu  , že  

pozemky  nepatří  městu 

 Členové  komise  i hosté  obdrží v příloze  zápisu tuto mapu sídliště 

 

 

Zeleň,lavičky 

 Pan Starý  z technického oddělení nám  vysvětlil , že  má  málo  finančních  

prostředků  jak na výsadbu zeleně, opravu eventuelně výměnu  laviček 

 V diskusi  se  poukazovalo  , že  hlavně v prostoru  U Mamuta  v dolní části sídliště  , 

jsou  lavičky  v dezolátním stavu. 

 Pan Starý  uvedl  , že  jednak ty  současné ( ošklivé) lavičky, které  tam  dožívají  jsou  

umístěné  na cizím  pozemku  , protože  dle  pozemkové  mapy  , která  byla  hned  i  

na tomto  jednání  k dispozici  bylo  hned  známe  , že to  není  ve  vlastnictví  města 

 Pan Nováček – lavičky, které  jsou  v havarijním stavu by bylo třeba  zlikvidovat, jsou  

špatnou  vizitkou  při  vstupu  návštěvníků  Kutné Hory.Navrhoval buď výměnu  za  

nové  ,anebo  úplnou  likvidaci 

 Pan Starý  - na nové  jednak  nejsou  peníze  , jednak  bez  souhlasu  majitele  

pozemku  je  nemůžeme ani  zlikvidovat  ani vyměnit  za nové 

 Paní Hnátková – při  jednání vedení  města  s panem Schwanzerbergem , požádat  o  

výsadbu  stromů podél silnice okol domů Na Studních 70 a 73. 

 Pan Starý  - uvedl , že  v minulosti  již  jednal s kanceláří  pana Schwanzerberga 

ohledně  výsadby  , ale  jen  ohledně  stromů 

 Pan Nováček  ještě  poukázal  na  pařez u  přechodu Na Špici  , který  je jednak 

vyhořelý a jednak  lehce tam může  přijít  k úrazu,další  připomínka  z jeho strany  

byla  ohledně  lípy  u Kauflandu, kde  dle  jeho slov  došlo k neodbornému  ošetření 

-další  připomínky: za  Mamutem  na tom parkovišti je kontejner shnilý 

- na konci  ulice 17.listopadu – 3  kontejnery  v zeleni 

-Barborky  - překopy 

-nájezdy  na  chodník  z Mazákovy  ulice  - starší  lidé  tam  zakopávají 

-U sv.Barbory jsou  opět  náletové  dřeviny 

-pan Nováček  si  myslí , že  to  je  špatná  organizace práce 

 Ing.Jirásek – vstoupil  do diskuse a panu Nováčkovi  se snažil  vysvětlit  , že  tato  

komise  není založená  k tomu , aby  hlídala nedostatky  tohohle  druhu, na to jsou 

zřízené Technické služby 



 Pan Nováček – tvrdil  , že  na  koho se  má  vlastně  obracet  se  závadami ohledně 

např  zeleně  a dalších  věcí  - chodníky  ,silnice . Zkoušel volat na TS tam ho 

v telefonu odbili, i když  volal opakovaně to bylo  ještě z jednání TS horší. 

 Když  se  obrátil  na technické  oddělení ,tam se  mu  poradilo, aby se obrátil  na TS  , 

vlastně  to  je  začarovaný  kruh 

 Pan Brabec – poukázal  , že na prostranství ,kde stojí dům čp.71 jsou betonové  panely  

, které tam  někdo  dal  při  opravě silnice , ale  nikdy  neodvezl. 

 Pan Jirásek  se  nabídl , že  sám zaintervenuje, aby panely  byly  odklizeny 

 Pan Hacar – chybí tam  lavičky kolem domu 

 Pan Starý  nejsou peníze 

 Pan Brabec  navrhnul , že  by se klidně podíleli na financování dvou laviček 

 Pan Hacar  se  k tomuto  názoru  připojil , že  dům 70 by  také  přispěl na 2  lavičky, 

které  by se  nainstalovaly  okolo domu 

 Panu Hacarovi i panu Brabcovi bylo  nabídnuto  členství  v komisi.Pan Brabec  

odmítl.Pan Hacar nabídku  přijal 

 

Komise  navrhuje RM pana Vladimíra  Hacara,bytem Na Studních 70  za člena  komise 

Zajistí:Děkanovská 

 

Kontejnerové stání 

 Pani Ing.Hájková  požádala  o účast  v komisi 

 Představila  svou  vizi  kontejnerového stání v prostoru křižovatky  Orfejova x 

17.listopadu 

 V tom prostoru jsou  betonové  základy  , ale žádné  kontejnery  tam  nejsou 

 Předložila svůj  návrh  , s tím , že by prostor  byl  využit , byl  by na  klíč   a bude  to  

vlastně  experiment 

Komise  doporučuje schválit předložený  návrh  na  kontejnerové stání ,tak  jak  ho  předložila 

pani Hájková   

 Dalším  problémem , který  řeší  pani inženýrka  v odpadovém  hospodářství je  jednak  

nedostat ek  kontejnerů  -nedostatek  financí  na  jejich  nákup 

 Obdržela  opakovanou  výzvu  od  Policie CR, aby  kontejnery  byly z prostoru ulic 

Jana Zajíca+Opletalova odstraněny 

 Pan Hlavatý  navrhoval  jiné  prostory  v těchto  lokalitách  na kontejnery ,pí Hájková  

ještě  pouvažuje  , tvrdí  , že  by se  zasahovalo  do zeleně 

 Musí  se  myslet  na kontejnerové  stání  také  při  tvorbě parkovacích  míst  v generelu 

dopravy 

 

 

Kontrola  zápisu z minulého  jednání 

 Pan předseda  provedl  kontrolu  zápisu 

 

 

 

Příští  jednání  komise  se  bude  konat  7.března 2005 v 15.30 hodin 

v malé  zasedací  místnosti MÚ – Vlašský  dvůr 

 

 

 
Zapsala: Děkanovská 

E-maielem ověřil: Ing.Jirásek 


